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JEGYZŐKÖNYVKészült a Közművelődési Bizottság 2022. szeptember 13-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.06 óraA jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök,Dr. Horváth Márk, Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Bolyán András, Gerzson Sarolta, Kollátosz Fotisz Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánHegedűs KárolyMustó Géza ZoltánRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Kappel PatríciaEhrenberger KrisztinaKálmánná Szabó Judit

jegyzőaljegyzőalpolgármester alpolgármester alpolgármester alpolgármester a Jegyzői Titkárság vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetője
Meghívottak:Győrffy LászlóFöldényi Krisztina a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjea Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részéről
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Akkor mindenki elfoglalta a helyét. Megkezdenénk a szeptemberi közművelődési bizottsági ülésünket. Én szeretettel köszöntöm a Bizottság tagjait, a meghívott vendégeket. Ülésünk nyilvános, zárt ülésre nem kerül sor. Az ülésről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be. Megállapítom, hogy 8 jelenlévő, 1 hiányzó mellett a bizottsági ülés határozatképes. A napirendi pontokkal kapcsolatosan, a 2. napirendi pont az nem is került benyújtásra. Tehát itt a tulajdonosi hozzájárulás helyiség térítésmentes bérbeadásához, a TÖREKVÉS Kulturális-Szabadidő Egyesület között kötendő helyiségbérleti szerződéshez, az nem került be napirendi pontként, úgyhogy erről nem is fogunk tárgyalni. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatosan sorrendmódosításra, levételre, felvételre lenne-e ilyen irányú kérelem? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, fogadjuk el a napirendi pontjainkat. A szavazást indítom.
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A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét 
[116/2022. (IX. 13.)]:1. Az iskolai intézményi tanácsokba történő delegálás (405. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester2. A Kocsis Sándor Sportközpont uszodájának és a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adása (407. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester3. Tájékoztató a 2022. évi kőbányai nyári táborokról (403. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatásának elszámolása (400. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi pontjait. Köszönöm.

1. napirendi pont: 
Az iskolai intézményi tanácsokba történő delegálás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Az 1. napirendi pont az iskolai intézményi tanácsokba történő delegálás, 405. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, nem kívánja kiegészíteni, de Papp Zoltán képviselő úrnak megadom a szót. Parancsolj.
Papp Zoltán: Köszönöm a szót Elnök úr. Módosító javaslatot szeretnék benyújtani az előterjesztéshez. Egyrészt a Kőbányai Keresztury Dezső Általános Iskola vonatkozásában javaslom, hogy Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr mellett Major Petra képviselő asszony is az intézményi tanács tagja legyen. Másrészt, a Kőbányai Szent László Gimnázium vonatkozásában javaslom, hogy Radványi Gábor alpolgármester úr mellett Huszti-Vouszka András Norbert képviselő úr is az intézményi tanács tagja legyen. Harmadrészt, én magam a Kőbányai Bem József Általános Iskola intézményi tanácsi tagságának megtartása mellett, a táblázatban szereplő Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium tanácsának nem szeretnék a tagja lenni. Kérem a tisztelt képviselőtársaimat, hogy támogassák a módosító javaslatomat. Köszönöm.
Elnök: Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak. Parancsolj.
Radványi Gábor: Alapvetően én támogatom, csak elmondom, az alapelv az az volt, hogy az a képviselő, aki az adott területen - egy intézmény - jelen van, akkor őt gondoltuk és Huszti Norbert esetében azt gondoltuk, hogy az 5. körzetnél automatikusan az 5. körzetben lévő intézmény az, amit ő megkap. Természetesen lehet - és kérdezem Juditot -, hogy kettő vagy akár több intézményi tanácstag is lehet, illetve gimnázium esetében akár még magyarázható azzal is, hogy a Zrínyi Gimnáziumban is kettő van, tehát célszerű akkor a Szent Lászlóba is kettő? Tehát mindenképpen el tudom fogadni, csak nem értem teljesen a személyre vonatkozó dolgot, hogy miért nem a saját körzetében akar lenni. De természetesen ezt befogadom, viszont ezzel még nincs elvarrva minden szál, mert hogyha Zoli egyedül volt korábban a Wesleyben és ő kilép, a Képviselő úr, akkor az ellátatlan marad, tehát oda jelölni kell, kellene valakit. De szerintem, hogyha most ezt nem tesszük meg, és a testületi ülésen szintén napirendre kerül, és addigra a Wesleyben is lesz jelölt, akkor ott is megtehetjük ezt. Nézek Jegyző úrra.
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Elnök: Megadom a szót Jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Abban az esetben halászhatja el a Bizottság a Wesley intézményi tanácsának a tagságára vonatkozó döntést, hogyha Képviselő úr az erre vonatkozó javaslatát visszavonja, mert nem maradhat a javaslat úgy, hogy ott nincs intézményi tanácstag. Ebben az esetben, ahogy az előterjesztésben olvasható, ez a másodlagos megalakulás! módja az intézményi tanácsoknak, ez kötelező, és legalább egy delegált tagot meg kell az Önkormányzatoknak neveznie. Többet megnevezhet egyébként, az azzal jár, hogy akkor a többi delegálónak, a szülői közösségnek és a pedagógusoknak is ugyanannyi tagot kell delegálni, tehát akkor ő nekik sem egy-egy tagjuk lesz, hanem kettő-kettő ebben az intézményi tanácsban. De tehát úgy nem tudom elfogadni törvényesként a módosító javaslatot, hogy a táblázat 19. sorában ne szerepelne egy delegált tag. Köszönöm.
Papp Zoltán: Világos, nagyon szépen köszönöm. Ebben az esetben akkor a módosító javaslatomnak ezt a részét visszavonom, tehát maradok a Wesleyben is. Tehát akkor csak annyi a módosító - hogy tisztázzuk -, hogy akkor a Kereszturyban Mustó Géza Zoltán úr mellett Major Petra, illetve a Szent László Gimnáziumban Radványi Gábor alpolgármester úr mellett a Huszti Norbert. Köszönöm.
Elnök: Kérdezem az előterjesztőt, hogy akkor a módosító javaslatot elfogadja?
Radványi Gábor: A módosító javaslatokat elfogadom és támogatom. Köszönöm.
Papp Zoltán szóbeli módosító javaslata: A határozattervezet 1. mellékletét képező táblázat C oszlopa az alábbiak szerint módosul:a C:10 mező kiegészül a „Major Petra", valaminta C:15 mező kiegészül a „Huszti-Vouszka András" névvel.

(405/1. módosító javaslat)

Az előterjesztő támogatja a 405/1. módosító javaslatot.

Elnök: Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e egyéb kérdésük, észrevételük? Én nekem egy javaslatom lett volna. Én úgy látom, hogy az Akócs Zoltán képviselő az nincs feltüntetve itt sehol. Akkor nem tudom, hogy amennyiben a Papp Zoltán úr a későbbiekben a Wesleyben vissza akar lépni, akkor az Akócs Zoltán úrnak a helyet lehetne biztosítani. Tehát módosító javaslatként akkor én felvetném azt, hogyha Papp Zoltán képviselő úr a későbbiekben vissza akar lépni ebből, akkor én ott másodikként javasolnám az Akócs Zoltán képviselő urat a Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnáziumban. Jó, akkor ez lenne az én módosítóm. Megadom a szót Marksteinné Molnár Julianna képviselő asszonynak, parancsolj.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Részben elmondtad, amit én szerettem volna mondani, ugye az Akócs úrra vonatkozó javaslattal én magam is egyet értek. A másik, amiről szeretnék szót ejteni: én korábban az Üllői úti Általános Iskolának voltam az intézményi tanács elnöke. Hosszú éveken keresztül meglehetősen szoros kapcsolat fűzött az iskolához, hiszen a gyermekeim oda jártak, a szülői szervezet vezetőjeként elég sokat foglalkoztam az iskolával. Én egyfelől az iskolának az elismerésemet szeretném most kifejezni, hogy hosszú éveken keresztül ilyen jó együttműködést tudtunk kialakítani, és sok területen együtt dolgozni. És felvetném, ha már van lehetőség, hogy két intézményi tanácstag legyen, akkor nem lehetne az, hogy én is itt maradok, és szemmel követhetném, nyomon követhetném az iskolát? Mert itt látom, több intézményben dupla intézményi tanácstag van, de ha ezzel nem értetek egyet, akkor csak megköszönöm, hogy eddig együtt tudtam dolgozni az iskolával.
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Elnök: Köszönjük szépen Julianna, megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak. Parancsolj.
Radványi Gábor: Én előterjesztőként mondtam, hogy az az elv vezérelt, hogy mindenhol, ahol képviselő, a körzet képviselője ott van, az az adott intézménynek az intézményi tanács tagja ő legyen. Ezért ebben a körzetben Ács Andrea nyert és ezért Ács Andreát jelöltük. Előtte nem egyeztettünk, természetesen nincs ebben létszámlimit, csak nem lenne szerencsés, hogyha egy olyan folyamat indul el, hogy mindenki mindenhol benne akar lenni, és utána az egész ennyire felhígulna, de értem Julikát. Részemről, hogyha módosító javaslattal javasolod magadat, akkor én ezt befogadom, csak óva intek mindenkit, hogy ne induljon el egy ilyen láncreakció.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítését. Tehát akkor kérdezem Marksteinné Julikát, hogy akkor fenntartod módosítóképpen a Kőbányai Csukás István Iskola intézmény tanácsi tagságának a módosítását?
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Tulajdonképpen, azt gondolom, hogy a kapcsolat ezután is ugyanolyan élő lesz, ha nem leszek az intézményi tanács tagja - hiszen nem ezen múlik a dolog -, úgyhogy azt gondolom, hogy változni nem fog semmi. Tehát én a magam részéről nem ragaszkodom az intézményi tanácsi munkához. Tehát ugyanúgy jelen leszek az intézmény életében ezután is, hiszen szoros szálak fűznek hozzá. Köszönöm.
Elnök: Jó, köszönjük. Tehát akkor ezt úgy értelmezem, hogy visszavonod a módosító javaslatodat. Tehát akkor itt a Papp Zoltán képviselő úrnak a módosítója az volt, tehát, hogy a Keresztury Dezső Általános Iskolában Mustó Géza Zoltán mellett Major Petra, a Kőbányai Szent László Gimnáziumban Radványi Gábor mellett a Huszti-Vouszka Norbert, és nekem pedig a módosító javaslatom az volt, hogy amennyiben majd később Papp Zoltán úr vissza akar lépni, akkor a Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnáziumban pedig Akócs Zoltán egyedüli intézményi tanácstagként maradjon. Megadom a szót Papp Zoltánnak.
Papp Zoltán: Köszönöm, csak egy gyors kérdés, hogy a későbbiekben hogyan lehet ezt módosítani? Tehát mi ennek a..?
Elnök: Megadom a szót Jegyző úrnak, nem tudom, hogy szükségeltetik-e ezt folyamatosan módosítani? Parancsolj.
Dr. Szabó Krisztián: A módosításnak a módja az ugyanaz, mint ami jelenleg is történik, tehát ha a Képviselő-testület a delegálást módosítani kívánja, akkor ezt a határozatát kel] módosítania.
Elnök: Javasolhatsz mást is, hogyha a későbbiek során változtatsz, tehát mit tudom én, két hónap múlva változtatni akarsz?
Papp Zoltán: Erre gondolok, hogy két hónap múlva, ha mondjuk az Akócs Zolival cserélnénk, akkor, azért külön majd egy, be kell nyújtani majd egy előterjesztést? Ez a módja? Na, erre gondoltam, köszönöm.
A Bizottság 9 fővel határozatképes, miután megérkezett az ülésterembe dr. Horváth Márk képviselő.

Elnök: De azért hasonlóan, mint Alpolgármester úr, azt én sem támogatnám - vagy legalábbis, mint képviselő -, tehát hogy azt, hogy minden hónapban cserélgessünk, hogy ilyen sakktábla- szérűén menjünk körbe-körbe, ilyen vetésforgóként, szerintem annak sok értelme azért nem lesz. Szerintem ezt most kellene letisztázni és akkor fixen, a következő választásig megmaradni. Mert, gondolom az iskola életében is, tehát itt a nevelési-oktatási intézmények életében sem lesz meghatározva, hogy igazából nem lenne célravezető, hogy most minden hónapban változtassuk 
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az intézményi tanácsokat. Továbbiakban, pontosan, ahogy Képviselő asszony is mondja, tehát egy bejegyzett, tehát igazából egy joghatást vált ki. Jogi személy - azért mondom, joghatást vált ki - jogi személyként működik, tehát ennek a bejegyzése is megtörténik. Hogy minden hónapban módosítsuk, azt én nem tartom egyáltalán szükségesnek, úgyhogy most kell eldönteni. De megadom a szót Papp Zoltán képviselő úrnak, parancsolj.
Papp Zoltán: Köszönöm a szót, Elnök úr. Ebben az esetben én - mivel amúgy is az egyszerűségre törekszem -, akkor javaslom, hogy vegyük bele a módosításba azt, hogy a Wesleyben Papp Zoltán helyett Akócs Zoltán legyen. Köszönöm.
A Közművelődési Bizottság módosító javaslata (Dr. Mátrai Gábor szóbeli módosító 
javaslatára): A határozattervezet 1. mellékletét képező táblázat C oszlopa az alábbiak szerint módosul:a C:19 mezőben a „Papp Zoltán" név helyébe az „Akócs Zoltán" név lép.

(405/2. módosító javaslat)
Elnök: Megadom a szót Szabó Krisztián jegyző úrnak, parancsolj Krisztián.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm, annyit szerettem volna csak hozzátenni Képviselő úr felvetésére, hogy bonyodalommal jár-e azontúl, hogy egy előterjesztés benyújtása után a Képviselő-testület határoz. Az az összefüggése van még a tagságnak, hogy az intézményi tanács az, az Oktatási Hivatal által történő nyilvántartásba vétellel jön létre. A tagokat az Oktatási Hivatal nem tartja nyilván, de az elnököt igen. Tehát ha valamely önkormányzat által delegált tag egyben az intézményi tanács elnöke is, akkor ott a személynek a változása, az a bejegyzés módosítását is magával vonja. Ennyire érdemes még figyelemmel lenni. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Jegyző úrnak a kiegészítést, tehát akkor figyelembe véve itt a korábbi módosításokat, tehát akkor Papp Zoltán úr annyiban módosított, hogy a 19. sorszámú Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnáziumban nem tartaná továbbiakban az intézményi tanácsi tagságot, tehát akkor egyedüli Akócs Zoltán maradna. Ez lenne a végső módosítás, és akkor a másik kettő pedig, fenntartása megtörtént. Jó? Megkérdezem Radványi Gábor alpolgármester urat, hogy előterjesztőként támogatja-e így?
Radványi Gábor: Én csak felvetnék egy kérdést, bár tragikomédia már lassan ez. Hogy mi van akkor, hogyha Akócs Zoltánnak az akaratával ez ellentétes? Jó. Támogatok minden módosító javaslatot.
Az előterjesztő támogatja a 405/2. módosító javaslatot.

Elnök: Jó. Tehát akkor előterjesztő, Alpolgármester úr támogatja a módosító javaslatokat. Úgy látom, hogy további kérdés, észrevétel nincs, igazából a Képviselő-testület fogja kimondani rá a végső áment, igaz, mi csak. Döntés lesz, és akkor ő is itt lesz. Akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal az iskolai intézményi tanácsokba történő delegálásról szóló 405. számú előterjesztést, a 405/1. és a 405/2. módosító javaslat figyelembevételével támogatja [117/2022. (IX. 13.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 9 igen egyhangú szavazattal támogattuk az előterjesztést. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom.
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2. napirendi pont:
A Kocsis Sándor Sportközpont uszodájának és a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális 

Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő 
térítésmentes használatba adása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a Kocsis Sándor Sportközpont uszodájának és a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerület részére történő térítésmentes használatba adása, 407. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Egy mondatban kiegészítve annyi, hogy továbbra is a Kőbányai Önkormányzat biztosítja minden kőbányai gyereknek az úszásoktatását ingyenesen. Természetesen ennek a költségvonzatát az Önkormányzat magára vállalja, de átadom a szót Alpolgármester úrnak. Parancsolj, Gábor.
Radványi Gábor: Igen, csak annyit, hogy a tavalyi évhez képest egy változás történt. Tavaly még ez egy 8 00 000 Ft-os szállítási költséggel is terhelt volt, úgymond. A Tankerület egyeztetett négy intézménnyel, akik uszodába vinnék, illetve a mi uszodáinkba vinnék a gyerekeket, és végül is azt a Tankerület, vagy az iskola, vagy az iskola alapítványával, vagy szülői befizetéssel meg fogják oldani. Tehát 8 000 000 Ft-tal úgymond ilyen szempontból spóroltunk. Mi az uszodáinkat biztosítjuk, a szállítást nem. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést. De azért a 8 000 000 mellett, a szállítás mellett, attól függetlenül azért további 3 000 000 Ft, amit az Önkormányzat átvállal úgymond a költségvetéséből a bevétel kiesésben. Tehát ez sem kis összeg, tudjuk biztosítani továbbra is az ingyenes úszásoktatást a kőbányai gyermekeknek, jó, kérdés nincs, úgy látom. Itt két darab határozatot kell hoznunk, úgyhogy először az első melléklet szerinti előterjesztésről hozzuk meg a döntésünket, amennyiben kérdés nincs, tehát a Kocsis Sándor Sportközpont uszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adásáról. Indítom a szavazást.A Közművelődési Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a Kocsis Sándor Sportközpont uszodájánaka Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adásáról szóló 407. számú előterjesztés 1. mellékletében foglalt döntési javaslatot támogatja [118/2022. 
(IX. 13.)].

Elnök: Megállapítom, hogy 9 igen egyhangú szavazattal támogattuk a szerződést. A 2. melléklet előterjesztésében pedig a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adásáról döntünk. A szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. tanuszodájának a Kelet-Pesti Tankerületi Központ részére történő térítésmentes használatba adásáról szóló 407. számú előterjesztés 2. mellékletében foglalt döntési javaslatot támogatja [119/2022. (IX. 13.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen egyhangú szavazattal támogatta a 2. határozatot is. Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy a Bizottság a (meghívó szerinti) 3. napirendi pontját megtárgyalta. Köszönöm, lezárom.
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3. napirendi pont:
Tájékoztató a 2022. évi kőbányai nyári táborokról 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő a (meghívó szerinti) negyedik, egy tájékoztató lenne a 2022. évi kőbányai nyári táborokról, 403. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. És szeretettel köszöntőm Győrffy László ügyvezető urat, aki arról tájékoztatott, hogy szeretné egy rövid kis vetítésben bemutatni, hogy mi is történt itt a nyári táborokban, röviden. Parancsolj, Laci.
Győrffy László: Köszönöm szépen. Valóban, szeretnénk a beszámolót annyival kiegészíteni, hogy egy kis képet mutassunk arról, hogy hogy is zajlott a nyári időszak a gyerekeknek. Itt elsősorban a napközis táborra helyeztük a hangsúlyt. Maga a tábor, most már ugye évek óta egy iskolaudvaron történik ennek a megszervezése. Az, hogy most mennyire jó, vagy nem jó, ugye ez egy kérdés. Nem a legideálisabb, ezért mindig arra törekszünk, hogy a mi lehetőségeinkkel, eszközeinkkel próbáljuk még színesebbé tenni az itt táborozó gyerekeknek a nyári szünetet. És ezért azt gondolom, hogy ez a kisfilm, amit itt szeretnénk bemutatni egy percben, ez is egy példa arra, hogy egy kőbányai összefogással, tehát az itt lévő emberek, vagy intézmények, civil szervezetek hozzáállásával hogyan lehet így is eredményt elérni. Hozzáteszem azt, hogy mi továbbra is szorgalmazzuk azt, hogy ha lehet, hogyan lehetne olyan helyszínt találni, ami még jobban szolgálná a gyerekek érdekeit. Itt azért folyamatos együttműködést igényel ez ugye a Kelet-Pesti Tankerülettel. Azt gondolom, hogy mindig meg tudjuk oldani a feladatokat, de azért ez egy komoly koordinációt igényel, ez egy ilyen vegyes dolog. Maga a napközis tábornak a működése ugye, ilyen szempontból önkormányzati feladat, de egy olyan intézményben végezzük, ami nem az Önkormányzathoz tartozik, mármint az üzemeltetése, ebből - nem azt mondom, hogy konfliktusok, de azért, de - azért sokszor nehéz megoldani ilyen kérdést például, hogy nyáron ki takarít, de megoldódott. Értelemszerűen, hogyha ez egy olyan telephelyen van, vagy egy olyan területen, ami a teljes mértékben mi hatáskörünk, akkor ezeket esetleg könnyebben meg lehet oldani. A másik területünk ugye, ami a táborozást illeti - és egy nagyon nagyszerű dolog ez -, ugye Balatonlelle, hogy itt is nagyon sok gyereket az Önkormányzat jóvoltából tudunk kedvezményesen nyaraltatni, táboroztatni. Ez idén egy picit nehezebb volt. Volt már erről tájékoztatás, hogy nyári időszakba is belenyúlt az ukrán menekülteknek az elhelyezése a táboban. Itt ugye kaptunk végül segítséget, hiszen egy használaton kívüli faházat ugye olyan állapotba hoztunk, hogy oda is el tudtuk őket helyezni, tehát nem sérült a gyerekeknek a táboroztatása. Augusztus hónapig az összes menekült el tudott menni a táborból, úgy néz ki, hogy hosszútávra megoldódott az ő problémájuk, Magyarország különböző helyein. Azt gondolom, hogy ők nagyon hálásak voltak azért a segítségért, amit a kőbányai lakosok adtak, illetve az Önkormányzat, hiszen azon kívül, hogy - jó, az egy nagy dolog volt, hogy - ott el tudtak helyezkedni és minden költségét álltuk, maga az étkezésük és az ottlétükhöz a támogatást azt a balatonlellei és a kőbányai emberek adták össze, tehát például étkezésre nekünk ott egy fillért nem kellett ugye költeni. És akkor most szeretném, hogyha ezt a kis egy percet megnéznék, hogy hogy is alakult a nyári napközis tábor. (A jelenlévők 
megtekintik a nyári napközis táborról készített kisfilmet.)

Elnök: Köszönjük szépen Laci. Megadom, parancsolj.
Győrffy László: Tehát azért mondtukazt, hogy ez egy, tényleg összefogás, mert lehetett látni, hogy gyakorlatilag itt az anyagba is leírtuk, hogy mi Lackfi Jánostól kaptuk ezt a verset, az ő hozzájárulásával, a Kőbányai Zenei Stúdióban dolgozó Szakadáti Matyit megkértük, hogy zenésítse meg, és így tudtuk, és így ez ugye jogtiszta, ez a mienké, és ez lett ennek a tábornak az indulója, és hát ezt nagyon, nagyon szerették a gyerekek, közel állt hozzájuk. Én azt gondolom, hogy evvel is tudtuk ezt a tábort ugye népszerűsíteni, és hát azt el kell mondanom, hogy ennek az egyik ilyen mozgatója az itt jelenlévő Földényi Kriszti, aki azt gondolom, hogy nagyon sokat dolgozott ebben a táborban, és kértem is, hogy jöjjön el erre a bizottsági ülésre, mert azt 
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gondolom, hogy mindannyian megköszönhetjük az ő munkáját is, és ez nagyban hozzájárult, hogy ez ilyen sikeres legyen. Ez a létszámokban is jelentkezett, sokkal többen jöttek, sokkal népszerűbb, nagyon szerettek volna jönni máshonnan is, más kerületből, dehát ugye mi itt elsősorban, a kőbányaiakat kell nekünk kiszolgálni.
Elnök: Köszönjük szépen Laci. Kérdezem. Köszönjük szépen, Krisztina akkor így az együttműködést és a sok munkát. Kérdezem, hogy szeretnéd-e kiegészíteni te, pár szóban a nyári tábori élményeket? Nem. Sajnáljuk. Parancsolj. Megadom Alpolgármester úrnak a szót.
Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Én is a nyári tábor ideje alatt, már nyáron nagyon sok jó visszajelzést kaptam szülőktől is, és valahogy Laci szavaiból is az érződött, hogy minden évben jó szokott lenni, de ez az év valahogy különösen jó volt. Azt szeretném kérdezni, illetve látom azt, hogy Kőbánya hál 'Istennek olyan infrastruktúrával rendelkezik, hogy itt Kőbányán belül is nagyon jó programokat lehet, akár a mászófal, ami új, újdonságként megjelent. Elmúlt öt évben, vagy öt éven túl nem volt olyan Helytörténeti Múzeum, ahol ilyen színvonalon tudtuk volna fogadni a gyerekeket, de látom, hogy kerületen kívüli programok is voltak. A kérdésem az az lenne - akár a Parlament, akár talán a Vadaspark volt az egyik program, vagy Állatkert, nem tudom -, hogy minden turnusban ugyanazok a programok végigmentek, vagy ezek egyediek voltak, amiről a képeket láttuk és egy-egy héten volt, vagy egy héten volt, és tehát, hogy minden gyerek ugyanazt a programot kapta-e, vagy esetleg ez változott? Köszönöm.
Győrffy László: Ez változott, tehát nem mindenki ugyanazt kapta, és ráadásul azt el kell mondani, hogy azért van egy olyan mag, aki végigjárja a tábort. Tehát, hogy ez egy viszonylag nagy létszám. Gondolkodtunk is azon, hogy ezeknek a gyerekeknek még valami pluszt is kéne adnunk a nyár végén. Ezen sokat, hogy legalább elvinni őket még máshova kirándulni, nem tudom, de tényleg, és ezért arra törekszünk, hogy mindig más legyen. Van, ami ismétlődik, tehát értelemszerűen a mászófal az olyan, hogy hetente, mert ott kis csoportok tudnak menni. Ott ugye mindig megvan, hogy melyik csoport megy és akkor ott törekszünk arra, hogy aki szeretne menni az mindig, vagy akkor legalább egyszer rá kerüljön a sor, ez egy visszatérő program. A kirándulásoknál pedig nem, az mindig változik. De itt a kerületen belül több program megismétlődött, és amit még ki szerettem volna emelni - és örülök, hogy nálam van még a szó -, az például, hogy helyi szinten, ilyen, hogy Kőkert. Nem is gondolnánk rá, hogy egy Kőkert, mit tud segíteni nekünk egy napközis táborban. Hát azzal, hogy kihozza oda ezeket a gépeket, bemutatja vagy kihozza ezt az emelőkaros kocsiját és a gyerekeket fölemeli-vissza. Egyszerű dolognak tűnik és mégis egy nagy segítség ez, és ebben ők olyan partnerek voltak, hogy valami hihetetlen, és ezt ugye meg is köszöntük nekik annak idején. És ez is ezt a fajta összefogást mutatja, hogy ezzel is lehet ugye színesíteni, és gyakorlatilag hát nem kerül, csak a hozzáálláson múlik.
Elnök: Köszönjük szépen Laci ezt a nagyon kellemes tájékoztatót. Úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor a Bizottság megtárgyalta ezt a tájékoztatót, és további jó munkát kívánok, és jövőre folytatjuk akkor ugyanígy ezt a nyári napközis tábort. Köszönöm szépen! Laci még maradj, még egy napirendi pontunk van.
A Közművelődési Bizottság a „Tájékoztató a 2022. évi kőbányai nyári táborokról" tárgyú 403. számú 
előterjesztést megtárgyalta.
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4. napirendi pont:
A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Végül, de nem utolsó sorban, tehát a (meghívó szerinti) 4-es tájékoztatót lezárom. (Meghívó szerinti] Ötösként, a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatásának elszámolása. 400. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr. Alpolgármester nem kívánja kiegészíteni. Ahogy itt előbbieken Ügyvezető úr jelezte, tehát már kitért erre az előterjesztésre is. Itt egy 5 000 000 Ft-os támogatást biztosított a Kőbányai Önkormányzat. Maga itt a menekültek, tehát az ukrán menekülteknek a támogatására, a leilei táborba. Ezt határidőre vissza is, el is költötték, és a fennmaradó 442 Ft-ot pedig vissza is fizette az Önkormányzat számlájára a Körösi. Úgyhogy Ügyvezető úr mondta, tehát akkor megnyugtatóan tudták kezelni ezt a helyzetet, és maga a menekültek pedig megfelelő helyre tudtak távozni onnan, és azóta is aktívan részt vesznek itt az életben, jó, úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.
120/2022. (IX. 13.) KMB határozat
a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság humanitárius válság kezelésére vonatkozó 5 000 000 Ft támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen egyhangú szavazattal elfogadta a támogatásról szóló elszámolást. Köszönöm, a napirendi pontot lezárom. Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta. Felkérem Papp Zoltán képviselő urat a jegyzőkönyv aláírására. Köszönöm szépen, ezzel az ülést 9.36 órakor bezárom.K. m. f.

Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök Papp Zoltán bizottsági tag

Törvényességi szempontból ellenjegyzem:

Dr. Szubó Krisztián jegyző
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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